



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

全港室內單車賽 - 新型冠狀病毒(COVID-19) 防疫安排

以下防疫安排將於全港室內單車賽期間實施

入場須知

1. 因應政府最新安排，所有人士(包括運動員、領隊、家長、傳媒、裁判或工作人員等)於 2022 年 5 月 31 日起進入體育館時須符合政府最新「疫苗通行證」相關要求。

12 歲或以上人士	1. 已接種三針疫苗 或
	2. 已接種兩針疫苗，如接種第二針未滿 6 個月 或
	3. 在康復後未滿 6 個月的康復者 或
	4. 在感染 2019 冠狀病毒病前已接種第二或第三針疫苗的康復者 或
	5. 持有新冠疫苗接種醫學豁免證明書的人士
12 歲以下人士	1. 豁免於「疫苗通行證」安排

2. 所有參加者於抵達比賽場地後，須填妥大會健康申報表。



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

比賽期間須知

1. 除了練習時段及比賽外，運動員必須戴上口罩。運動員於任何時間須嚴格遵守防疫措施，工作人員亦會戴上口罩及面罩不時觀察運動員於賽前賽後是否戴上口罩及保持 1.5 米距離；
2. 大會將提供消毒搓手液供在場人士使用；
3. 運動員於準備開始時，均必須繼續戴上口罩，直至比賽開始前 1 分鐘，運動員將獲准除下口罩並到起點前準備。除去口罩後，運動員在準備期間必須與其他運動員保持至少 1.5 米距離及切勿進行任何交談。
4. 練習及賽事進行期間，運動員可不需戴上口罩。
5. 為避免運動員聚集，是次賽事將不設頒獎禮，獲獎運動員需到簽到處領取獎盃。



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

**Hong Kong Indoor Cycling Race -
Measures for Covid-19 Control**

The following health and hygiene measures will be exercised at the Hong Kong Indoor Cycling Race

Admission Instructions

1. All visitors (including athletes, team members, media, commissaire, race marshal and etc) are required to comply with the latest arrangement of the Government's Vaccine Pass after 31st May, 2022.

Person aged 18 or above	1. Completed 3 doses of vaccination or
	2. Completed 2 doses of vaccination, if within 6 months from 2 nd dose or
	3. Recovered persons aged 12 or above within 6 months from recovery or
	4. Recovered persons aged 12 or above who had received 2nd or 3rd dose before COVID-19 infection or
	5. Holding a COVID-19 Medical Exemption Certificate
Person under the age of 12	Exempted from Vaccine Pass requirements

2. All participants are required to submit health declaration form when arriving the race venue.



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Race Arrangement

1. Except during the Race and Warm-up, Masks **MUST** be put on all the times. Not during the race but Before/ After the race, social distancing is strictly executed, to facilitate that, Marshalls with Masks and face shield shall keep observation to keep at least 1.5 metre between athletes and wear a mask.
2. Hand Sanitizers will be available at venue.
3. Athletes will only be allowed to take off their masks and proceed to start line **1 minutes before** the race. Athletes must keep a distance from other riders as much as possible (at least 1.5 metre) and athletes.
4. Athletes can take off their masks during competition.
5. **In order to avoid the social gathering situation, no prize ceremony will be provided. Awardees can collect their prizes and trophies at the Sign On Area after the race.**